

# SUPERIGHTS

KIDS & FAMILY ENTERTAINMENT

## Bababooo! « Puffin Rock » joins Superights' family!

Superights is thrilled to announce the company has been appointed as the international distributor of « Puffin Rock » (78x7').

Narrated by comedy star Chris O'Dowd, the series is a co-production between Oscar-Nominated Cartoon Saloon, Dog Ears and Penguin Random House for RTEJr and Nick Jr UK. Since its successful launch, the show has been picked-up by NRK (Norway), SVT (Sweden), RUV (Iceland), ABC (Australia) and Netflix (for several territories, including the US and Japan) and will continue its worldwide roll-out.

Set on a wild island off the coast of Ireland, Puffin Rock is a playful green series for pre-schoolers. The series follows the daily adventures of the cute sister and brother puffling pair, Oona and Baba, who explore their natural environment along with their parents and animal friends.

« With its most charming visual style and unique storytelling, we could not dream of a better addition to our catalogue than « Puffin Rock » and we are particularly happy to work with and represent such a group of talented people » says Morgann Favennec, Deputy MD in charge of international sales & acquisitions.

--

## « Puffin Rock » rejoint le catalogue de Superights : Bababouuu !

Superights est heureuse d'annoncer qu'elle va distribuer les droits internationaux de « Puffin Rock » (78x7').

Coproduite par les irlandais Dog Ears et Cartoon Saloon, en association avec la maison d'édition Penguin Random House, pour RTEJr et Nick Jr UK, la série est déjà en diffusion sur NRK (Norvège), SVT (Suède), RUV (Islande), ABC (Australia) et Netflix (pour plusieurs territoires dont les USA et le Japon) et poursuivra son tour du monde.

Située sur île au large des côtes irlandaises, « Puffin Rock » est une série qui éveille joyeusement à l'environnement naturel. Nous suivons les aventures quotidiennes des puffins Oona et son petit frère Baba, accompagnés de leurs parents et tous leurs amis dans un décor sauvage et sublime.

« Avec son style narratif et visuel unique, « Puffin Rock » est vraiment incomparable et nous ne pouvons espérer meilleur complément à notre offre. Nous sommes particulièrement ravis de représenter les talents de partenaires aussi prestigieux que Cartoon Saloon, Dog Ears et Penguin à l'international. » dit Morgann Favennec, Directrice Générale Adjointe en charge des Ventes et des Acquisitions Internationales.

Morgann Favennec  
(Cel: +336.8888.3329 ; Email : [morgann.favennec@superights.net](mailto:morgann.favennec@superights.net))

SUPERIGHTS INVEST

SAS au capital de 937 400 € - RCS Nanterre 790 130 330 - N° TVA intracommunautaire/VAT number : FR 62 790 130 330

Siège social/Registered office : 20 rue Jacques Daguerre 92500 Rueil Malmaison - Correspondance/Land mail address : 13 rue Keller 75011 Paris France

Tel : +33 (0)9 60 111 333 - e-mail : [superights@superights.net](mailto:superights@superights.net)

[www.superights.net](http://www.superights.net)